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Ljosland   Vest 
  

 
Velforening 

 
Styremøte nr 4  
 

Referat: Ljosland Vest 
Velforening 

Møtedato: 08.03.2014 Tid: 17.00-18.30 

Sted: 
Ljosland Fjellstove 

Referatdato:14.04.2014. Ref. sendt styret  pr epost. 

Neste styremøte:  Ikke avtalt Antall sider:  2 

 
Deltakere: 
Anders T. Emanuelsen, Tor Sverre Bentsen, Thomas Engebretsen, Bernhard U. Olsen   
Øystein Aalen 
 
Forfall:  
Henry Verdal, Kåre Gjermund Dale 
 

Saknr. Referat Ansvar 

04-01 Økonomi og medlemskap 
Medlemslista er oppdatert. Bankkonto er oppretta. De gamle 
velene har overført sine midler. Informasjonsbrev og giroer er 
utsendt. Noen eldre hytter i Ørnefjell 1 skal betale brøyteavgift, 
men er ikke pliktig å være medlem i velet. Oddmund L fakturerer 
disse for brøyting direkte.  
Vi sender ut et brev til alle hytter som ikke er medlem, og 
oppfordrer til medlemsskap. Thomas lager forslag til brev. Sendes 
ut etter neste møte.  
 

 
 
 
 
 
 
 
Thomas 

04-02 Brøyting: 
Gamle avtaler med brøyterne er overført til nytt vel. Brøyterne har 
stått på og  gjort en svært god innsats for å holde vegene åpne. Det 
har vært en svært snørik vinter, med mye mer brøyting , og dermed 
større kostnader enn en «normal» vinter. Vi vil trolig motta en 
ekstra regning fra brøyterne.  
 
Faktura for brøyting av innkjørslene vil bli sendt direkte til hver 
hytteeier. Vi sender medlemslista til Oddmund L.  
 
Bygninger/hytter tilhørende Agder Energi:  Det blir ikke brøytet inn 
til disse i dag, og vi gjør dermed ikke noe i forhold til disse.  

 
 
 
 
 
 
 
 
Henry 
 
 
 

04-03 Gamle Farevatn vel vedtok (som de øvrige velene) på sitt årsmøte 
2012 å bevilge kr 1000,- pr hytte til skisenteret. Dette har ikke blitt 
ordnet før sammenslåingen. Enten tas pengene fra «sjøbu-fondet», 
eller så sendes det en faktura på kr 1000, til hver hytte.  
 

 
 
Anders/ 
Thomas 

04-04  Løypekjøring.  
Kostnadene er kr 1200,- pr hytte/år. Vi har avtale med LUAS, som 
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eier løypemaskinen. Det er skisenteret som utfører løypekjøringen, 
og fakturerer LUAS. Styret lurte på om det pga forholdene i vinter 
var blitt utført mindre løypekjøring enn normalt.  I samtale med 
Kjell Ljosland etter møtet ble vi opplyst at det er påløpt like mye til 
løypekjøring som et normalår.  
 

 
 
 
 

04-05 Parkeringen på skisenteret  
er avtalt kommunalt og de betaler for vedlikeholdet og brøytingen. 
Det er dermed ikke anledning til å ta betalt for parkeringen.  

 
 
 
 

04-06 Turløype Grønnlitjønn: 
Ljosland utbyggingsselskap (LUB) er tildelt kr 700.000,- i tippemidler 
til ny asfaltert turløype rundt Grønnlitjønn. Løypa er forutsatt 
ferdigstilt i 2015, og pengene må brukes innen da.  Løypa er 
budsjettert til 1,2 mill kr + mva. Opparbeiding av løypa er et 
rekkefølgekrav i forb med utbygginga av hytter. Løypa inngår i 
godkjent reguleringsplan, og kommunen har 40 års leieavtale for 
grunnen.  Arbeidene har ikke startet opp. Styret holder eget møte 
med LUB ang dette. Sender et brev til LUB, og ber om at løypa 
ferdigstilles så fort som mulig. 
 

 
 
 
 
 
 
 
Thomas/ 
Øystein 

04-07 Skilting i turløypene: 
Det er inngått en avtale mellom FLIR og velet. Det foreligger en plan 
for hvor skiltene skal settes opp, men det må innhentes 
godkjenning fra grunneierne først. Skiltingen utføres som dugnad. 
Saken tas opp i neste styremøte.  
 

 

04-08  Eventuelt: 
Pga sannsynlig økte brøyteutgifter bør vi ikke iverksette nye 
kostnadskrevende tiltak i år.  
Kabel-TV: Vi gjør ikke noe med dette nå.  Denne saken tas opp 
seinere.  
Asfaltering Grønnlihøgda. Henry har kontaktet Salve L. Vi er blitt 
lovet en tilbakemelding om når dette vil bli utført. Følges opp i 
seinere møte.  
HÅR skal flytte avfallscontaineren.  Kan ikke endre tømmedag, som 
fremdeles blir søndager. 
Påskeskirenn, skisenteret får oppdraget som tidligere år.  

 
 
 
 
 
 
 

  
Neste styremøte ble ikke avtalt. Henry sender innkalling.  

 

 
 
 
14.04.2014 
 
Referent Øystein Aalen 
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